

**VILLAGE OF TIDE HEAD
SPECIAL MEETING
February 1, 2017**

**OPENING OF MEETING AND WELCOMING
REMARKS**

The special meeting of the Tide Head Village Council was called to order by the Chairperson, Mayor Hunter at 4:00 P.M. in the Tide Head Council Room.

Mayor Hunter welcomed those in attendance.

ATTENDANCE

Mayor Randy Hunter
Councillor Mark St.Onge
Councillor Cathy McDavid
Administrator Angie Irvine

ABCENT

Deputy Mayor Patrick Lanteigne

Resolution – Municipal Capital Borrowing

It was moved by Councillor McDavid and seconded by Councillor St.Onge that the Village of Tide Head submit to the Municipal Capital Borrowing Board an application for authorization to borrow for a capital expense for the purpose of transportation service, the installation of a storm sewer system, in the amount of \$453,600 for a 15 years term. Motion carried.

It was moved by Councillor McDavid and seconded by Councillor St.Onge that the Village of Tide Head submit to the Municipal Capital Borrowing Board an application for authorization to borrow for a capital expense for the purpose of Environmental Health, to replace the water and sewerage lines on Restigouche drive in the amount of \$371,200 for a 20 years term. Motion carried.

Resolution - RBC

It was moved by Councillor St.Onge and seconded by Councillor McDavid that the Village of Tide Head approves to borrow \$150,000 at the Royal Bank.

ADJOURNMENT

It was moved by Councillor McDavid to adjourn the meeting at 4:05 P.M.

**VILLAGE DE TIDE HEAD
RÉUNION SPÉCIALE
Le 1 février, 2017**

**OUVERTURE DE LA RÉUNION ET MOTS DE
BIENVENUE**

Le Maire Hunter assume la présidence et ouvre la séance de cette réunion spéciale du conseil du Village de Tide Head à 16h00 dans la salle du conseil du Village de Tide Head.

Le Maire Hunter souhaite la bienvenue à tous.

PRÉSENCES

Randy Hunter, Maire
Mark St.Onge, Conseiller
Cathy McDavid, Conseillère
Angie Irvine, Administratrice

ABCENCE

Patrick Lanteigne, Maire Suppléant

Résolution – Emprunts de capitaux par la municipalité

Il est proposé par la Conseillère McDavid et appuyé par le Conseiller St.Onge que le Village de Tide Head soumettre à la Commission des emprunts de capitaux par les municipalités une demande d'autorisation d'emprunter pour une dépense capitale pour les services de transport, l'installation d'un system d'égouts pluviaux pour un montant de 453 600 \$ et une durée de 15 ans. Proposition adoptée.

Il est proposé par la Conseillère McDavid et appuyé par le Conseiller St.Onge que le Village de Tide Head soumettre à la Commission des emprunts de capitaux par les municipalités une demande d'autorisation d'emprunter pour une dépense capital pour la santé environnementale, remplacer les conduits d'eaux et égouts pour un montant de 371 200\$ et une durée de 20 ans. Proposition adoptée.

Résolution - RBC

Il est proposé par le Conseiller St.Onge et appuyé par la Conseillère McDavid que le Village de Tide Head approuve un emprunt de 150 000\$ à la Banque Royale. Proposition adoptée.

LEVÉE DE LA SÉANCE

La séance est levée à 16h05 sur une proposition par la Conseillère McDavid.

Randy Hunter
Mayor/Maire

Angie Irvine
Administrator/Administratrice